
 

 

 

Vanaf 7.00 uur in de ochtend op 26 oktober tot 16.00 uur was dit het beeld bij het toekomstige 

Inloophuis Oude IJssel aan de Plantenstraat 2 in Doetinchem: vakmensen die om en in het huis 

krioelen om het  van een tochtig en energie vretend huis te maken tot een heel zuinige woning 

met energielabel A. De Gelderlander omschreef de actie wel mooi: een huis duurzaam gevuld  

met positieve energie. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jaap Berting, bestuurslid van de Stichting Inloophuis Oude IJssel: “Het is nu aan ons om deze positieve energie vast te 

houden.  Dit is een geweldige start.“  Ook de Stichting Achterhoek Duurzaam Verbouwen is bij monde van programma 

manager Jan Straatman blij met het resultaat: de Achterhoekse bedrijven hebben laten zien dat je heel snel een oude 

woning veel  energiezuiniger kunt maken. Ik hoop dat dit voor veel inwoners van de Achterhoek een signaal is om eens 

samen met ons kritisch naar het energieverbruik in hun woning te kijken. Want er valt veel te winnen.” 

SPECIALE UITGAVE VERDUURZAMING 2013 

INLOOPHUIS GEEFT NU AL VEEL POSITIEVE ENERGIE 

Doel gehaald: in één dag naar 60 procent energie besparing 

Foto’s: Copyright  Anita Broda  www.anitabroda.com 

Ga voor live verslag over de verduurzaming naar : www.bizzstory.nl/duurzaam-inlopen/ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MILITAIRE OPERATIE 
 

Roel Nieboer was van de kant van de 

Stichting Inloophuis Oude IJssel de contact 

persoon voor de verduurzamers. Als oud- 

commercieel directeur van Ubbink kent hij 

de bouwbranche goed. “Wat je hier vandaag 

ziet is mooi maar het topje van de ijsberg. 

Het was een gigantische operatie om in drie 

weken alles op tijd en op maat afgeleverd te 

krijgen. Alle ramen zijn vervangen zo ook 

deuren en soms hele kozijnen. Dit vergt een 

militaire precisie. Dat wil je niet weten.” 

 

Harmonie 

Vergenoegd kijkt Roel naar de mannen die 

bezig zijn. “Dit is prachtig om te zien. Ik denk 

dat er vandaag toch wel zo’n mannetje of 

vijftig tegelijk op de bouwplaats bezig is. En 

moet je kijken: het loopt gesmeerd. Alles 

gaat in harmonie. Ik denk dat de mensen die 

hier vandaag werken nog weleens met 

heimwee terug  zullen denken en zich 

afvragen waarom dit in de praktijk van alle 

dag niet kan.  

 

Nog meer verbouwen 

Op de vraag hoe verder zegt Nieboer: “Het 

woonhuis is nu helemaal klaar maar wij 

moeten nog de rest aanpakken. Daar maakt 

architect Gerhard Simonetti een plan voor 

dat ondermeer voorziet in de aanbouw van 

een grotere ruimte voor groepsactiviteiten 

en lezingen. Die klus hopen wij zo snel 

mogelijk op te pakken als het huis van ons 

is.” 

 

Foto’s:  Copyright Anita Broda  www.anitabroda.com 



Foto’s op deze pagina: Copyright Karel Peters  www.fotopeters.nl 

                                                                                                                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                

 

             

 

 

 

 

 

                                                                                                            

DUURZAAM VAN DE NOK VAN HET HUIS TOT….. 

…..IN DE KELDER 

Het toekomstige Inloophuis voor mensen met kanker en hun naasten werd van de nok tot aan de kelder energiezuinig 

gemaakt. In de kelder doet een zeer geavanceerde HR 107 ketel van Atag, gekoppeld met een zonneboiler, zijn werk. 

Onder tegen het dak zijn centimeters dikke isolatieplaten aangebracht. Platen die direct ook voor een mooie afwerking 

zorgen. En zoals bewoner Gerrit Geuvers verrast vaststelde: “Het was direct al koeler in het gedeelte van de zolder waar 

de platen waren aangebracht.” 



In de tent bij het huis kwam ook het belang van de nieuwe bestemming 

voor het huis naar voren. Erik Muller, oncoloog in het Slingeland 

Ziekenhuis (links) tegen presentator Frans Miggelbrink: “Het inloophuis 

is voor de mensen met kanker  een belangrijke aanvulling op de 

medische zorg.” 

Een prachtige aanbod van Nico Wissing en tv-tuinman Lodewijk Hoekstra: 

een make over voor de tuin als het inloophuis straks klaar is. Roel Nieboer 

neemt het dankbaar in ontvangst.  

Guus Ydema (midden) directeur van de Achterhoekse Groene Energie 

Maatschappij (AGEM) biedt het inloophuis een half jaar gratis energie 

aan. Penningmeester Ton ten Have: “Mooi dat wij de eerste klant van 

AGEM zijn.”   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Vlnr: Henk Wubbels, voorzitter Inloophuis Oude IJssel, 

Frans Miggelbrink en Paul Wentink, voorzitter stichting 

Achterhoek Duurzaam Verbouwen drinken op het succes 

van de operatie om het huis in één dag energiezuinig te 

maken.  



Trots op Achterhoeks vakmanschap 
Wij zeggen het de Doetinchemse wethouder Steven Kroon graag na: “Wij mogen trots zijn op het Achterhoekse 

vakmanschap dat dit mogelijk maakte. “ 

En vanzelfsprekend zijn wij al die Achterhoekse bedrijven die hier onder staan heel dankbaar voor dit prachtige 

gebaar naar het Inloophuis Oude IJssel. Zij stelden materialen en installaties en hun vakmanschap gratis ter 

beschikking. 

                                                                                                                               

        

 

 

 

 

 

                                                            

              

Bestuur Stichting Inloophuis Oude IJssel 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                    

Foto’s copyright : Anita Broda  www.anitabroda.com 


